
Referat af bestyrelsesmøde lørdag 24. januar kl. 09.30 hos Søren, Stentoften 6. 
Til stede: Michael, Bjarne Emil, Kai, Kirsten, Anne, Søren, John 

1)      Opfølgning fra sidste møde 

 Bomme ved stier træ/metal? Evt. svar fra Klaus Guldbæk.  

o Kai har fundet ud af at der findes en velegnet træsort til brug til stolper. Disse 

indkøbes til arbejdsdagen, og så laves bommene der. Det er tanken at alle bomme 

udskiftes på arbejdsdagen. 

 MTB-spor til børn  

o Michael og Sven Bråten har taget en tur på overdrevet og planlagt ruten. Michael 

viser på kort hvor ruten er tænkt. Ruten planlægges anlagt på en arbejdsdag i foråret.  

2)   Gennemgang af regnskab 

 Regnskabet er ikke godkendt af revisor endnu. Der står 175.000,- på kontoen. Det er blevet 

mere besværligt at kræve kontingent ind, så Kai foreslår at vi spørger Rebild Kommune om 

de kan opkræve kontingent for os mod et lille beløb pr. husstand. Dette synes bestyrelsen er 

en god idé, så Kai vil kontakte kommunen ang. dette.  

 Kai vil afsætte 10.000,- på budgettet til ny beplantning i runder 2 efter træer er fældet. 

 Bjarne vil undersøge hvad det koster at lægge plast-græsarmering til parkering i runder 2 i 

begge sider af den store græsplæne. Bjarne vil sende pris rundt på mail. 

3)   Forberedelse til generalforsamling (Torsdag 12/3-2015 kl. 19.30 på Rebildhus) 

 Kai booker Rebildhus og spørger om der er mulighed for projektor ti lvisning af ny 

hjemmeside 

 Kirten og Søren er på valg. De ønsker begge at der kan findes en afløser for dem, men vil 

gerne genopstille såfremt der ikke findes andre.  

 Søren laver indkaldelse og sørger for omdeling senest 14 dage før. 

4)      Status på snerydningsproblematikken i runder 2.  

 Henvendelsen vedr. snerydning fra en gruppe grundejere i runder 2 diskuteres. I 

henvendelsen står bl.a. at denne gruppe ønsker saltning i runder 2. Da dette er en 

generalforsamlingsbeslutning vil en sådan beslutning kun kunne tages af 

generalforsamlingen. Det antages at det ikke er muligt kun at bede kommunen om at salte på 

enkelte veje i grundejerforeningen. 

 John vil formulere et forslag omkring bestyrelsens rolle i snerydningssammenhæng. 

5)      Status på hjemmeside-opdatering  

 Den nye hjemmeside er mere eller mindre færdig, der mangler kun lidt finpudsning. 

 Der mangler mulighed for at uploade billeder. Det besluttes at sætte den nye side i gang 

selvom der ikke er mulighed for at uploade billeder endnu. 

 



6)      Evt. 

 Bjarne nævner at der skal stubfræses i runder 2 ved de træer der er fældet i græsplænen. Kai 

nævner at Jens Vinge vil sørge for at det bliver gjort ved lejlighed. Kai vil følge op på det. 

 Søren nævner at ”Pas på mig” skiltet ved indkørsel til Stentoften trænger til udskiftning. 

Bjarne vil købe et nyt ”Pas på mig” skilt, og vil høre kommunen om de vil købe et nyt 

”Blind vej” skilt. 


